
PCABS FR3000合金塑料

产品名称 PCABS FR3000合金塑料

公司名称 东莞市通标高分子材料有限公司

价格 8.00/kg

规格参数

公司地址 东莞市樟木头镇塑胶原料市场1期新6栋1号

联系电话  13798889487

产品详情

PEI 2212EPR-1000、PEI 2212EPR-1000PMMAMG102 、‖PC3027U(H) 、‖PA66A3X2G10
、→，PA66S223-G6 、PBTB6550L 、‖PPHH441 、EVAN1003HB 、PBT700FP ‖POMF20-73R1
、→，PCLF-1025 、→，MPR2170BK 、‖PBTWF1006MG OBC9900 、→，PC303-6 、PCIV2200
、→，MDPEME3444AG 、‖PPRE420MO 、→，PA6BU50I 、‖PA6684G33 、→，THVFC2181
、‖PBTB3235 PA9TTA112 、‖TPE1008UV-3139CB 、‖PEIPDX-E-00548CCS 、TPEPL420-H
、→，PEEKLC-1003EM 、‖POM/PTFEFL2020 、→，PA6F160-Z 、→，PPB230D 、‖PCSF805
、‖TPUMVT75AT3 、→，PPP50B07/P50B07-S 、→，PCDBP32EI 、‖PA66FG171 、PA66AZ3/2
、PBT3100H 、EVAE180F 、TPEVTV5LVZ 、POMFM350 、‖PC/ABSNH-1017 、→，PCRZ300G13
、→，THVFC2122 、‖440 、‖TPU54610 、TPU9385 、→，PC/、→，PBTGF-30-BK ‖POMF10-02
、‖ASAWR-9310 、LDPENA967000 、‖PA66A205 TPEEP155D 、PMMA80NH 、→，POM100TL
、‖PC/ABSMC5400-701 、‖PPFR150 、‖ABSHAG7230 、‖POMN2650Z6LEV 、‖TPESJ8400
、→，PC/ABSHAC-8240 、‖PA663010N5-SL4-3X 、PBT5300-2UV 、PMMA30B 、→，TPUL1185A12000
、‖PA66H2G/25-V0 、TPETA8AAC 、‖BASF, Germany巴斯夫是全球领先的化工公司：The Chemical Co
mpany。公司的产品涵盖化学品、塑料、特性产品、作物保护产品以及原油和天然气。我们将经济上的
成功、社会责任和环境保护相结合。通过科学与创新，我们帮助各行各业的客户满足当前及未来社会的
需求。PC/ABS CX7211BASF is the world's leading chemical company: The Chemical Company. The company's
products cover chemicals, plastics, specialty products, crop protection products and crude oil and natural gas. We
integrate economic success, social responsibility and environmental protection. Through science and innovation, we
help customers from all walks of life to meet the needs of the current and future society. PC/ABS CX7211PBT
5010G30TZPBT 5010G30TZPC/ABS FR3000PC/ABS FR3000ABS D-30FG-1100ABS D-30FG-1100PC/ABS
NH1017TPC/ABS NH1017TABS PA-757GJ01ABS PA-757GJ01POM GH-10POM GH-10如今，无论是作为制
作日常用品的材料、保温材料还是包装材料，没有塑料的生活是无法想象的。而这则是塑料生产商和加
工商50多年来密切合作所造就的结果。巴斯夫首次实现了聚 和聚酰胺的工业化生产，这在塑料发展史都
具有里程碑的意义。从那一刻起，巴斯夫始终积极地改变着塑料工业。PA66 KN3321G15V0Nowadays, it is
unthinkable that there is no plastic life, no matter what materials, thermal insulation materials or packaging materials
are used to make daily goods. This is the result of more than 50 years of close cooperation between plastic
manufacturers and processors. For the first time, BASF achieved the industrial production of polyamide and
polyamide, which has milestone significance in the history of plastics development. From that moment on, BASF has
been actively changing the plastics industry. PA66 KN3321G15V0EVA 5272EVA 5272POM M270-44POM



M270-44TPU U-685ALTPU U-685ALPC/ABS CY9650PC/ABS CY9650EVA 7130FEVA 7130F
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